



## Protokoll styrelsemöte nr 2, 17 maj, 18:30

Deltagande styrelseledamöter:	Peter Dacke, ordförande	X
	Mats Krih, vice ordförande	X
	Peter Gabrielsson, sekreterare	-
	Johan Hagman	X
	Tomas Ledell	X
	Linda Sandberg	X

### § 1 Mötets öppnande

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke som hälsade alla välkomna.

### § 2 Val av justeringsperson

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson.

### § 3 Godkännande av dagordning

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning.

### § 4 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll, samt för formens skull godkändes föregående protokoll.

### § 5 Stafett-SM genomgång av deltagande, boende, budget etc.

Mötet beslutade :

- skicka lag i Seniorer, K22 och P19.
- Utse Dennis Elms Jansson som ledare för truppen
- Prel budget ca 20 000 SEK
  - o I detta ingår max 3 bilar
  - o HAIS står för logi med frukost, resa, startavgift
- Mats tillsammans med Dennis anmäler lagen enligt sista anm dag Maj18
- Utifrån tidigare kommunicerad "förhandskrav" för att kunna skicka lag, beslutades enhälligt att inte skicka F17 lag utan man får stå på tillväxt till 2023..

### § 6 Information inför friidrottsskolan i sommar

Peter redogjorde för arbetsläget inför friidrottsskolan i sommar som har sina utmaningar :

- färre antal barn anmälda på Källbrink endast 195 vid dags dato → flyers i tryck o digitalt kommer till kansli som styrelsen hjälper till att fysiskt distribuera till skolor i upptagningsområdet
- matleverantör inte kontrakterad → slutgiltiga offerter väntas in men trolig lunch kostnad per barn ca 40 SEK
- Vårby huvudledare utsedd → för att avlasta Stina
- Plastflaskor till alla barn enligt avtal med Hüge → Johan tar hand om
- 50 ledare från alla ansökningar har säkrats upp → slutgiltigt antal ska synkas mot antal barn per vecka för optimal verksamhet och kostnads genomförande
- Kontinuerlig veckouppföljning samt mentoring → ordf Peter tar hand om



### § 7 Återrapportering från möte med barn- och ungdomstränarna 11 maj

Johan och Peter återrapporterade från mötet med barn- ungdomstränarna den 11 maj att det var ett mycket positivt möte:

- Det var en bra kväll och ett möte som gav en Vi-anda mellan grupperna 2011 – 2015 och föreningen
- En start på att kollektivt samarbeta över enskilda grupper
- Positiv återkoppling på att från kön ta ut barn i grupperna så länge som gruppen tillfrågas innan
- En öppen FB-grupp mellan ledarna för att möjliggöra informationsutbyta har startats

### § 8 Återrapportering arbetet med bidragsansökan ventilation kansliet

Mats berättade om arbetet kring bidragsansökan för ventilation på kansliet där en ansökan har skickats in till Huddinge Kommun föregående vecka:

- Ventilationsansökan inskickad baserad på en gammal offert från externt bolag som måste uppdateras & kompletteras.
- Mats och Pelle Öhrland fortsätter arbetet då ytterligare bidragsansökningar behöver göras t.ex. om värmeväxlare installeras kan energibidrag fås
- Troligen finns möjlighet till 3-4 olika bidragsansökningar till olika mottagare

### § 9 Återrapport klubbkläder

Johan berättade om arbetet med nya klubbkläder mötet planerat till 10/5 ställdes in pga sjukdom:

- Nytt mötesdatum prel 24/5.
- Johan träffar då Länna sport
- Nytt tävlingsställ är tyvärr inte aktuellt på grund av leveransproblem till innesäsongen, preliminärt till januari 202. Till dess gäller nuvarande kollektion.

### § 10 Jakten på en kassör och alternativ till lösning, läget

Tomas och Peter redogjorde för arbetet med tillsättandet av en kassör och en tilltänkt person har tyvärr tackat vänligt men bestämt nej.

- Viktigt poängtera vi inte söker en renodlad kassör då mycket av det dagliga arbetet sköts av vår leverantör Sifferakuten. Vi söker en övergripande "CFO" som kan driva och analysera samt ha kontroll på ekonomiska läget i föreningen
- Beslut att utnyttja hemsida och intern kommunikation för att söka "CFO" i föreningen
  - o Tomas skriver rader om CFO för Linda att distribuera

### § 12 Läget för fakturahantering

Peter redogjorde för fakturahanteringen som idagsläget fungerar med Anders på kansli samt Peter/Mats attersteringsstöd:

- Tidigare styrelseledamot Anders Lundström hade till mötet gjort en sammanställning av aktuellt ekonomiskt läge. Denna godkändes utan kommenterar
- Linda redovisade läget att kön har gått ner från 180 barn till mindre än 140 tack vare Lindas arbete och att träningsgrupperna tagit emot och kommer att fortsätta ta emot fler barn.
  - o Denna kö ska arbetas ner med hjälp av att slussa ut barn där möjligt i grupperna
- Linda o Peter kommer att kalla alla intresserade föräldrar i kön, till möte på Källbrinkl 14/6
  - o Syfte finna föräldrar som kan tänka sig att vara ledare när grupp till Ht 2022 startar
  - o Anna-karin ska också bjudas in för att kunna berätta om utbildningsstöd vi erbjuder



- Tomas berättade att fastighetsbolaget Fabege troligen blir ytterligare en samarbetspartner i arbetet med barn och ungdomar i Flemingsberg. Detta kommer att avse träningstillfällen ht – vt 2022 till 2023 Besked från Fabege senast 3/6 för att kunna säkerställa ht 2022. I detta ingår att H AIS ska ordna ett löplopp med Fabege
- Mötet beslutade att underlag till styrelsen från Peter G avseende ledar bidrag 2022 – godkändes i sin helhet
  - o Nästa steg för styrelsen att informera berörda tränare vad som gäller
- Mötet beslutade att förtydliga vad som gäller avseende antal grenar man får anmäla sig till, vem som står kostnaden om man uteblir etc. Allt utifrån vår tävlingspolicy
- Tomas tar fram en ny version för distribution efter granskning och godkännande av styrelsen

### § 13 Inför Huddingespelen

Peter redovisade läget inför Huddingespelen när det gäller motivering för utdelning av utmärkelser och priser behövs motiveringar:

- Peter skickar ut det som sammanställts för styrelsen att komplettera
- Själva utdelningen troligen lördag och i en speciell timeslot på tävlingen med "fanfar" mm.
- 

### § 14 Styrelse för Hans Sköldsäterfonden

- Styrelsen beslutade att i November varje kalenderår ska H AIS styrelse utse nästkommande kalenderårs styrelse för Hans Sköldsäterfonden

### 15 Inomhustävlingar 2022/23

Mötet beslutade att följande inomhustävlingar ska sökas:

- 1:a chansen – 19-20/11
- Scandic indoors – 27-29/1 2023
- Sista Chansen – 25-26/3 2023
- Triangelkampen – 1/4 2023

### § 15 Nästa möte 7 juni

Nästa möte är den 7 juni.

### § 16 Mötets avslutande

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 20.52

Vid protokollet:

A handwritten signature in blue ink, appearing to be 'TL', written over a dashed horizontal line.

Tomas Ledell

Justeras:

A handwritten signature in blue ink, appearing to be 'Peter Dacke', written over a dashed horizontal line.

Peter Dacke